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Protokół z XXX nadzwyczajnej sesji                                                                                                                               

Rady Miejskiej w Ujściu                                                                                                                            

z dnia 14 kwietnia 2022 roku. 

 

Czas trwania sesji: 

13:00 – 13:16 

Miejsce:  

sala sesyjna Urzędu  Miejskiego w  Ujściu, Plac Wiosny Ludów 2. 

Obradom przewodniczyła: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak. 

Liczba radnych biorących udział w posiedzeniu: 13 radnych. Nieobecni: radna Agnieszka 

Budzińska i radny Julian Graś. Nieobecności usprawiedliwione. 

W sesji udział wzięli: 

Radni oraz goście – według załączonych list obecności. 

Porządek obrad: 

1.Sprawy regulaminowe             

-  otwarcie sesji                                          

-  stwierdzenie quorum      

2. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2022 rok - projekt nr 1. 

3. Zakończenie obrad. 

Ad.1. Sprawy regulaminowe.         

- otwarcie obrad  

O godz. 13:00 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu  Cecylia Witczak  na podstawie art. 20 

ust. 3 ustawy a dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ( Dz. U. z 2022 r., poz. 559)  

otworzyła obrady XXX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Ujściu. Poinformowała, że XXX 

nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Ujściu została zwołana na wniosek Burmistrza Ujścia 

Romana Wroteckiego. Powitała pana Burmistrza Ujścia Romana Wroteckiego, panią  

Wiceburmistrz Beatę Imę, panią Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorotę Schwochert, pana 

Marka Madeja Sekretarza Gminy i Miasta Ujście  oraz wszystkich  radnych obecnych  na sesji.   

- stwierdzenie quorum  

Przewodnicząca obrad oświadczyła, że  na stan 15 radnych w posiedzeniu uczestniczy 13 

radnych, co stanowi quorum i pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał i wniosków. 

Nieobecni radni: radna Agnieszka Budzińska i radny Julian Graś – nieobecności 

usprawiedliwione. 

 

W sesji uczestniczyli radni Rady Miejskiej w Ujściu: 
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1. Jolanta Kin-Zdzierela 

2. Mariusz Podgórski 

3. Jan Maślak 

4. Henryk Parecki 

5. Andrzej Piechocki 

6. Hubert Polarczyk 

7. Tomasz Ponicki 

8. Roman Rożek 

9. Grażyna Rzeczycka 

10. Jan Sroka 

11. Wojciech Skibiński 

12. Andrzej Zachara 

13. Cecylia Witczak 

 

Pracownicy Urzędu Miejskiego w Ujściu: 

 

1. Roman Wrotecki – Burmistrz Ujścia 

2. Beata Ima – Wiceburmistrz Ujścia 

3. Dorota Schwochert – Skarbnik Gminy i Miasta Ujście 

4. Marek Madej – Sekretarz Gminy i Miasta Ujście 

 

Ad. 2. Projekt uchwały w sprawie  zmian uchwały budżetowej na 2022 rok -  projekt nr 1. 

Dorota Schwochert Skarbnik Gminy i Miasta Ujście – plan dochodów po zmianie, będzie 

stanowił kwotę 3.079.215,44 zł i tak: w rozdz. - 75095 Pozostała działalność w dziale 

Administracja publiczna dokonuje się przeniesienia dochodów w kwocie 15.000 zł między 

paragrafami w ramach projekty grantowego „Cyfrowa Gmina”; w rozdz. 80195 Pozostała 

działalność w dz. Oświata i wychowanie zwiększa się o 30.000 zł dotację celową otrzymaną z budżetu 

państwa na zadania bieżące realizowane przez gminę na podstawie porozumień z organami administracji 

rządowej na organizację wycieczek dla dzieci przez SP w Kruszewie w ramach przedsięwzięcia MEN pod 

nazwą „Poznaj Polskę”; w  rozdz. 85295 Pozostała działalność w dz. Pomoc społeczna  zwiększa 

się o 2.415 zł środki na zapewnienie posiłku dla dzieci i młodzieży w ramach Funduszu Pomocy, 

o którym mowa w ustawie o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 

terytorium  tego państwa; w  rozdz. 85395 Pozostała działalność w dz. Pozostałe zadania w 

zakresie polityki społecznej zwiększa się o 22.950 zł dochody na świadczenie 300 zł + obsługa 

zadania i o 600 zł na bezpłatną pomoc psychologiczną w ramach Funduszu Pomocy, o którym 

mowa w ustawie o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 

terytorium  tego państwa. Jeżeli chodzi o wydatki, to wydatki zwiększa się o kwotę 332.565 zł 

zgodnie z załącznikiem nr 2. Plan wydatków po zmianie stanowi kwotę 39.460.653,42 zł. 

Dokonuje się zmian w planie wydatków na 2022 rok: w następujących rozdziałach:  rozdz. 

01043 Infrastruktura wodociągowa wsi zwiększa się o 151.200 zł wydatki na modernizację stacji 

uzdatniania wody w miejscowości Jabłonowo w związku z otwarciem ofert z przeprowadzonego 

przetargu: w rozdz.75095 Pozostała działalność w dz. 750 Administracja publiczna dokonuje się 

przeniesienia wydatków w kwocie 15.000 zł między paragrafami w ramach projektu „Cyfrowa 

Gmina”; w rozdz. 80104 Przedszkola  zwiększono o 97.400 zł wydatki na koszty ponoszone w      
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związku z uczęszczaniem dzieci z terenu gminy Ujście do przedszkoli publicznych               

i niepublicznych  w innych gminach; w rozdz. 80195 Pozostała działalność w dz. Oświata i 

wychowanie zwiększa się o 30.000 zł wydatki na organizację wycieczek dla dzieci przez SP w Kruszewie w 

ramach przedsięwzięcia pod nazwą „Poznaj Polskę”; w rozdz. 85295 Pozostała działalność w dz. 

Pomoc społeczna  zwiększa się o 2.415 zł wydatki na zapewnienie posiłku dla dzieci i młodzieży 

w ramach Funduszu Pomocy, podobnie w rozdz. 85395 Pozostała działalność w dz. Pozostałe 

zadania w zakresie polityki społecznej zwiększa się o 22.950 zł wydatki na świadczenie 300 zł + 

obsługa zadania i o 600 zł na bezpłatną pomoc psychologiczną w ramach Funduszu Pomocy, w 

rozdz. 90015 Oświetlenie ulic, placów i dróg zwiększa się o 20.000 zł wydatki na  modernizację 

oświetlenia w Ujściu i w rozdz. 92120 Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami zwiększa się o 

8.000 zł wydatki na remont wieży zabytkowego kościoła ewangelickiego w Ujściu należącego do 

gminy, i zgodnie z tymi zmianami dokonano zmian w załączniku  określającym zestawienie 

planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu w 2022 roku oraz utworzono nowy załącznik 

określający dochody i wydatki w zakresie zadań realizowanych na podstawie porozumień z 

organami administracji rządowej, jest to załącznik nr 4. Natomiast w załączniku nr 3 określającym  

przychody i rozchody budżetu w 2022 r. zwiększa się przychody o 276.600 zł. Jest to nadwyżka z 

poprzedniego roku i po dokonanych zmianach deficyt będzie stanowił kwotę 3.381.437,98 zł. 

Dziękuję.        

Przewodnicząca obrad Cecylia Witczak -  dziękuję, otwieram dyskusję, czy ktoś chciałby zabrać 

głos. 
 

Radna Grażyna Rzeczycka – pani Przewodnicząca, panie Burmistrzu, pani Skarbnik – poproszę 

kilka słów wyjaśnienia na temat dokonanych zmian w zwiększeniu budżetu na wodociąg w 

Jabłonowie. W budżecie gminy zakładane było 581 tysięcy – pierwsza wersja, 30 marca 

zwiększaliśmy o 300 tysięcy i w tej chwili o 151.200,00 zł, także już ponad milion złotych. 

Proszę o wyjaśnienie dlaczego i ile pieniędzy z naszego budżetu tutaj idzie. Drugie pytanie, to 

jest rozdział 80104 - przedszkola, zwiększono o 97 tysięcy wydatki dla dzieci, które uczęszczają 

poza teren gminy, gdzie w budżecie była to kwota 285 tysięcy i to tak, już  też uważam że duża i 

tu też prosiłabym o kila słów wyjaśnienia. Dziękuję.   

 

Burmistrz  Ujścia Roman Wrotecki – tak, Ja nie ukrywam, że głównym powodem zwołania tej 

sesji jest wynik przetargu, który jest na hydrofornię w Jabłonowie. Państwo pamiętają, tu pani 

radna przywołała te kwoty, tam nie było - było niecałe 600 tysięcy najpierw proponowane – tak, 

plus nasz wkład. Pierwszy przetarg dał nam kwotę  miliona stu czterdziestu – chyba tysięcy,  

został unieważniony. Podnieśliśmy tą kwotę, zmieniając pewne parametry, ale niestety, nawet te 

zmiany nie pozwoliły na to, żeby ta kwota zaproponowana po raz drugi wystarczyła, dlatego  po 

otwarciu ofert mamy wybór, albo przepadnie nam ponad pół miliona, albo po prostu dołożymy 

środki, i całe szczęście, że je posiadamy, bo inaczej byśmy tej inwestycji zrealizować nie mogli. 

Czas goni, dlatego, że termin przewidziany na wykonanie tej inwestycji to jest pod koniec 

listopada, bo to żeby środki mogły być wypłacone z budżetu państwa z programów inwestycji i 

strategicznych. Też niespecjalnie mamy tam wybór, bo tą hydrofornię po prostu zrobić musimy i 

tu wyboru nie ma żadnego i mnie jedyne co może ucieszyć, to to, że mamy kwotę o ponad sto 

tysięcy niższą, niż była na przetargu poprzednim, natomiast co się dzieje z przetargami, to 

przecież Ja Państwu nie muszę mówić, bo w tej chwili mamy najbardziej chyba fatalny czas, na 

to, by pewne inwestycje  przeprowadzać, ale  jaką  mamy gwarancję, że opóźnienie tego po raz    
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drugi, czy trzeci właściwie, da nam kwotę niższą, na pewno nie. Przyszłość jest tak niepewna, że 

trzeba też liczyć się z tym, że podpisanie dzisiaj umowy, wcale niczego nie  gwarantuje, to 

proszę brać pod uwagę, że mogą być sytuacje, że będziemy zawierać umowy, nie tylko my, ale w 

całym kraju i wykonawcy będą się z realizacji wycofywać, to jest główny powód po prostu 

zwołania tej sesji, także, żebyśmy mogli w miarę szybko tą umowę podpisać, a firma przystąpić 

do prac, i to drugie pytanie – Ja nie ukrywam, że mnie te kwoty też się nie podobają, natomiast 

planowanie, tak jak tu jest jesteśmy, to jest jeden etap, natomiast realizacja, to jest drugi, jest tych 

dzieci – to wynika też z tego, że te dzieci, gdzieś trafiły do żłobków, potem do przedszkoli, tak – 

mamy chyba 16 dzieci z Kruszewa, które w tej chwili są w innych przedszkolach. W naszych 

przedszkolach, też mamy pewne opłaty, za to, że są dzieci z innych gmin, natomiast, tak to po 

prostu wygląda, że realia są takie, że rodzice czasami pracują poza gminą, zabierają dzieci do 

przedszkola, do którego im pasuje i na to żadnego wpływu oczywiście nie mamy, stąd wynika, 

niestety, konieczność zwiększenia tego wydatku, - też bym wolał, żeby tego nie było, ale tak jest.   

 

Radna Grażyna Rzeczycka – rozumiem oczywiście jedno i drugie, ale może należałoby się 

zastanowić, dlaczego te dzieci odpływają z naszych przedszkoli czy szkół, czy może są słabe 

oferty, może na ten temat dzisiejsza sesja nie jest, ale skoro jest w budżecie, to pozwolę sobie, 

żeby – jesteśmy miejscowością mała, Kruszewo tym bardziej, także, że fajnie by było, żeby te 

dzieci trafiały raczej do nas, niż, do ewentualnie tych większych przedszkoli, gdzie nie ma, także, 

myślę, że tutaj by było też takie miejsce, do ewentualnie pracy. Jeszcze panie Burmistrzu, 

chciałbym tak dopytać do końca, ile tych pieniędzy naszych jest potrzebnych na tą hydrofornię, 

dlatego, że może zbyt mało zaplanowaliśmy na początku, bo Ja, to sobie zdaję sprawę z tego, że 

ceny są jakie są i będą większe, a może nie trzeba było planować aż tyle tych inwestycji takich 

drobnych - może, może tutaj poszliśmy, dlatego, że deficyt już w tej chwili jest ponad trzy 

miliony, a będziemy go zwiększać prawdopodobnie – prawdopodobnie - tak myślę.   

 

Burmistrz  Ujścia Roman Wrotecki – kwota zaplanowana w budżecie byłą na podstawie 

kosztorysu, także wiadomo, że kosztorys jest jakąś podstawą planowania i ta kwota, która była 

zaplanowana, no, niestety – trzeba brać pod uwagę, to, co się wokół nas w tej chwili dzieje, to 

jest obłęd cenowy i tyle, Ja i tak się cieszę, że wykonawcy nie schodzą z inwestycji, mamy w tej 

chwili dwie drogie inwestycje, czyli – budowa sali w Kruszewie i ona ma pewien plus i pewien 

minus – tak, bo przy inwestycjach powyżej 12 miesięcy, jeśli wskaźnik inflacyjny będzie wyższy 

niż 10% GUS-owski - oczywiście, i wykonawca to udowodni, no to wtedy może ubiegać się o 

dodatkowe środki, i umowa, coś takiego przewiduje, przy inwestycjach, powyżej 12 miesięcy. do 

10%, natomiast przy jednorocznych, takiego, dla nas korzystnego zapisy nie ma, natomiast 

wykonawcy dzisiaj też ryzykują, bo, to jest nieprzewidywalne, to co się z asfaltami stało w ciągu 

właściwie 2 miesięcy, ze 150 do prawie 400 złotych tak cena się zmieniła za masę asfaltową, 

więc mamy trzykrotny pond wzrost, dlatego nie ukrywam też, pewne realizacje będziemy robili 

w kostce, nie wszędzie się da – tak, bo jak mamy planowaną nakładkę na przykład w Ługach – 

remontową, gdzie jest asfalt, to kostki tam nie położymy, tylko musimy położyć asfalt, ale w tej 

chwili naprawdę jest czas – jaki jest, natomiast my próbujemy realizować to, co jest 

zaplanowane, choć i dla jednych, czyli zamawiających i dla tych, którzy realizują to, nie jest 

dobry, bo jest kompletnie nieprzewidywalny, także wracając jak gdyby do meritum tego pytania, 

to wynikało po prostu z kosztorysu, to, co my Państwu proponujemy, to są kosztorysy i na 

podstawie tego, składamy wnioski.      
 

Radna Grażyna Rzeczycka – to znaczy, że z naszych pieniędzy, musimy dołożyć ponad połowę, 
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Burmistrz  Ujścia Roman Wrotecki – przepraszam, nie odpowiedziałem, na tą część drugą – nie, 

481 tysięcy naszych, 551 tysięcy, to są środki zewnętrzne.   

 

Radna Grażyna Rzeczycka – tak, jestem akurat za tym, żeby środki które dostajemy utrzymywać, 

bo to jest ważniejsze, jeżeli nawet 50%, czy 40%, które dostaniemy, to Ja jestem akurat fanką 

tych pieniędzy, tylko mówię, żeby – bo budżety i plany budżetu były na tyle obszerne - bym 

powiedziała, już mogliśmy wiedzieć, że nie wykonamy. jeżeli ceny wzrastają i pan też doskonale 

wiedział, bo pan też właśnie o tym mówił, że i przetargi i wszystko jest tak duże, że – może w 

zbyt dużo inwestycji weszliśmy takich drobnych, one są na pewno potrzebne, na pewno, bo to 

czy drobniejsze, czy grubsze, to są potrzebne. Panie Burmistrzu, jeszcze chciałam dopytać, żeby 

może na kolejną sesję, czy przy okazji, ile dzieci w ogóle jest poza naszym terenem w 

przedszkolach i w szkołach, to bym chciała wiedzieć. Ślicznie dziękuję.  

 

Przewodnicząca obrad – dziękuję bardzo, czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos, nie ma chętnych, 

w takim razie przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem projektu 

uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2022 rok, proszę o podniesienie ręki          

i przyciśnięcie przycisku.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  13 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  podjęła uchwałę w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2022 

rok. 
(Uchwała nr XXX/213/2022 Rady Miejskiej w Ujściu w sprawie zmian uchwały budżetowej na 

2022 rok, stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – dziękuję bardzo. Przystępujemy do 

kolejnego punktu porządku obrad – zakończenie obrad. 
 

Ad. 3. Zakończenie obrad. 
  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak  -  w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamykam XXX nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Ujściu, dziękuję bardzo 

wszystkim za przybycie.  

Zakończenie XXX sesji Rady Miejskiej w Ujściu o godzinie 13:16. Imienny wykaz głosowania 

w załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

 

  G. Chułek             Przewodnicząca   

         Rady Miejskiej w Ujściu  

            /-/ Cecylia Witczak  
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